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ROMÂNIA 

JUDEŢUL VASLUI 

PRIMĂRIA COMUNEI STĂNILEŞTI 
737485 – Stănileşti, Judeţul Vaslui                                                                          

   Tel. 0235 – 483.016 / 0235- 483.019; Fax.  0235 – 483.122 
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web: www.primariastanilesti.ro  

Nr. 1495/29.12.2023 

 

PROCES-VERBAL 

 

 Încheiat în data de 29.12.2023, ora 10.00, la sediul Primariei comunei Stănileşti, judetul 

Vaslui, în cadrul şedinţei ordinare a Consiliului Local al comunei Stanilești convocată în baza 

dispoziţiei Nr. 392/21.12.2023 a primarului comunei Stănileşti. Domnul primar Tofan Găbișor nu 

este prezent la ședință. Din totalul de 15 consilieri locali, 10 sunt prezenţi. Lipsesc domnii 

consilieri locali Bejan Marius Marian, Chirițoiu Andrei-Florin, Crețu Dorin, Gîfei Robert Ionică 

și Zaharia Liviu. La ședință participă doamna Silitră Violeta – Consilier achiziții publice și domnul 

Silitră Dănuț, Consilier superior în cadrul Compartimentului Financiar Contabil.  

 Deoarece președintele de ședință, domnul consilier local Gîfei Robert-Ionică lipsește, se 

face propunerea suplimentării ședinței cu un proiect de hotărâre pentru a alege un nou președinte 

de ședință, pentru ședința curentă, lunile ianuarie și februarie 2024.  

 Se trece la discuții:  

1. Dl. viceprimar Tofan Costică: Vă rog să faceți propuneri. Este a doua ședință la care domnul 

consilier nu este prezent.  

2. Dl. consilier local Sandu Costică: Propun pe domnul viceprimar, Tofan Costică, pentru că este 

prezent la toate ședințele. 

 Deoarece nu mai sunt formulate alte propuneri, se trece la vot. Cu 10 voturi “pentru”, nici 

un vot “împotrivă” și o “abținere” – domnul viceprimar Tofan Costică, propunerea ca domnul 

viceprimar Tofan Costică să fie ales președinte de ședință este aprobată.  

 Domnul viceprimar Tofan Costică, dă citire proiectelor înscrise pe o ordinea de zi a 

ședinței:  

1. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local de venituri și cheltuieli al comunei 

Stănilești, județul Vaslui, pentru anul 2023 – rectificarea a VII-a.  

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea aprobarea Programului anual al achiziţiilor publice 

pentru anul 2024, al U.A.T. Comuna Stănileşti, judeţul Vaslui.  

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea programului de lucrări şi servicii privind întreţinerea, 

consolidarea şi reparaţia drumurilor publice, podeţelor, cişmelelor, a imobilelor și a altor 

obiective aflate în patrimoniul U.A.T. Comuna Stănileşti, pentru anul 2024. 

4. Proiect de hotărâre privind desemnarea a 2 reprezentanţi ai Consiliului Local şi un 

reprezentant al primarului, care urmează să facă parte din Consiliul de Administraţie a 

Şcolii Gimnaziale Nr. 1  Stănileşti, judeţul Vaslui, în anul şcolar 2023 – 2024.  
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5. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui act adițional la Contractul de 

concesiune a unor suprafețe de teren aflate în domeniul privat al comunei Stănilești, județul 

Vaslui, înregistrat cu Nr. 4371/06.05.2023, în temeiul prevederilor art. III, alin. 4.                              

din contract. 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea scăderii din evidenţa financiar-contabilă a creanţelor 

datorate de către debitorul persoană juridică S.C. AXINTE S.R.L., radiată din Registrul 

Comerţului, în temeiul prevederilor art. 266, alin. (4) din Legea Nr. 207/2015 privind Codul 

de procedură fiscală, cu modificările și completările ulterioare.  

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea scăderii din evidenţa financiar-contabilă a creanţelor 

datorate de către debitorul persoană juridică Asociația Crescătorilor de Animale MICII 

FERMIERI STĂNILEȘTI, radiată din Registrul Comerţului, în temeiul prevederilor                     

art. 266, alin. (4) din Legea Nr. 207/2015 privind Codul de procedură fiscală, cu modificările 

și completările ulterioare.  

8. Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei şi a statului de funcţii a aparatului 

de specialitate al primarului comunei Stănileşti, judetul Vaslui. 

9. Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării prin licitație publică a patru                                 

imobile – suprafețe de teren – aparținând domeniului privat al U.A.T. Comuna Stănilești, 

județul Vaslui.  

 Se face propunerea retragerii a două proiecte de hotărâre de hotărâre înscrise pe ordinea de 

zi:  

1. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local de venituri și cheltuieli al comunei 

Stănilești, județul Vaslui, pentru anul 2023 – rectificarea a VII-a.  

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei şi a statului de funcţii a aparatului de 

specialitate al primarului comunei Stănileşti, judetul Vaslui. 

 Se trece la discuții: 

1. Dl. viceprimar Tofan Costică: Rectificarea de buget a fost realizată prin dispoziție, este vorba 

despre suma primită pentru indemnizațiile pentru persoane cu grad de handicap “grav cu asistent 

personal”, iar documentele erau necesare pentru Trezorerie. Nu s-au mișcat sume între capitole. 

Iar aprobarea organigramei se retrage deoarece termenul pentru reorganizarea aparatului de 

specialitate a fost prelungit până în iunie, conform legii.  

 Se face propunerea suplimentării ordinii de zi a ședinței cu un proiect de hotărâre: 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea organizării reţelei unităţilor de învăţământ 

preuniversitar de stat şi structuri, de pe raza Unităţii Administrativ Teritoriale Stănileşti, 

care vor funcţiona în anul şcolar 2024 – 2025.  

Se supune la vor ordinea de zi a ședinței. Cu 10 voturi „pentru”, nici un vot „împotriva”  şi  

nici o „abţinere”, ordinea de zi a ședinței este aprobată. Se trece la discutarea primului proiect 

înscris pe ordinea de zi a ședinței. Domnul viceprimar Tofan Costică, dă citire primului proiect de 

hotărâre înscris pe ordinea de zi a ședinței: 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea aprobarea Programului anual al achiziţiilor publice 

pentru anul 2024, al U.A.T. Comuna Stănileşti, judeţul Vaslui.  
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 Domnul viceprimar Tofan Costică dă citire referatului și proiectului de hotărâre. Se trece 

la discuții: 

1. Dl. viceprimar Tofan Costică: Doamna Silitră de la compartimentul achiziții vă poate explica 

mai în detaliu despre ce este vorba în proiect. În principiu, știți că acest proiect de hotărâre se 

aprobă la finalul fiecărui an, pentru anul viitor. Ulterior se aprobă varianta finală după aprobarea 

bugetului și, dacă este cazul, modificările în timpul anului.  

2. Dna. Silitră Violeta, Consilier achiziții: Este varianta inițială a planului anual de achiziții, care 

se aprobă în trimestrul IV al anului curent, pentru anul viitor. Planul a fost făcut în funcție de 

referatele întocmite de către compartimentele de specialitate, sunt incluse bunurile, serviciile și 

proiectele și obiectivele pentru care avem procedură de licitație în organizare. Încheierea de 

contract a fost amânată pentru luna ianuarie, deoarece am fost limitați de O.U.G. Nr. 90/2023. Vă 

citesc anexele la proiectul de hotărâre. Îl actualizăm după aprobarea bugetului și pe parcursul 

anului, în funcție de investițiile și necesitățile care apar pe parcursul anului.  

3. Dl. viceprimar Tofan Costică: Dacă sunt întrebări? 

 Întrucât nu mai sunt întrebări, se trece la vot. Cu 10 voturi „pentru”, nici un vot „împotriva” 

şi nici o “abținere”, proiectul de hotărâre privind aprobarea Programului anual al achiziţiilor 

publice pentru anul 2024, al U.A.T. Comuna Stănileşti, judeţul Vaslui, este aprobat.  

 Se trece la discutarea următorului proiect de hotărâre înscris pe ordinea de zi a ședinței.  

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea programului de lucrări şi servicii privind întreţinerea, 

consolidarea şi reparaţia drumurilor publice, podeţelor, cişmelelor, a imobilelor și a altor 

obiective aflate în patrimoniul U.A.T. Comuna Stănileşti, pentru anul 2024. 

Domnul viceprimar Tofan Costică dă citire referatului și proiectului de hotărâre. Se trece 

la discuții: 

1. Dl. viceprimar Tofan Costică: Întocmirea planului anual de reparații este impusă de legislație 

și una dintre măsurile lăsate de către Curtea de Conturi la fiecare control. Planul se aprobă de către 

consiliul local și poate fi modificat, în funcție de ce situații apar pe parcursului anului. Planul 

cuprinde reparații de străzi, cișmele, stații de autobuz, continuarea decolmatării Prutețului și 

reparații la imobile. Dacă aveți alte idei sau propuneri, vă rog să le spuneți. Doamna secretar 

consemnează și putem actualiza planul pe parcursul anului. Vedem de ce sume dispunem după 

aprobarea bugetului. Întrebări? 

 Întrucât nu mai sunt întrebări, se trece la vot. Cu 10 voturi „pentru”, nici un vot „împotriva” 

şi nici o “abținere”, proiectul de hotărâre privind aprobarea programului de lucrări şi servicii 

privind întreţinerea, consolidarea şi reparaţia drumurilor publice, podeţelor, cişmelelor, a 

imobilelor și a altor obiective aflate în patrimoniul U.A.T. Comuna Stănileşti, pentru anul 

2024, este aprobat.  

 Se trece la discutarea următorului proiect de hotărâre înscris pe ordinea de zi a ședinței.  

1. Dl. viceprimar Tofan Costică: Având în vedere că este domnul Silitră prezent în sală, propun 

să dezbatem proiectul de hotărâre nr. 6.   

 Se trece la următorul proiect de hotărâre: 
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3. Proiect de hotărâre privind aprobarea scăderii din evidenţa financiar-contabilă a creanţelor 

datorate de către debitorul persoană juridică S.C. AXINTE S.R.L., radiată din Registrul 

Comerţului, în temeiul prevederilor art. 266, alin. (4) din Legea Nr. 207/2015 privind Codul 

de procedură fiscală, cu modificările și completările ulterioare.  

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea scăderii din evidenţa financiar-contabilă a creanţelor 

datorate de către debitorul persoană juridică Asociația Crescătorilor de Animale MICII 

FERMIERI STĂNILEȘTI, radiată din Registrul Comerţului, în temeiul prevederilor                     

art. 266, alin. (4) din Legea Nr. 207/2015 privind Codul de procedură fiscală, cu modificările 

și completările ulterioare.  

 Se trece la discuții: 

1. Dl. viceprimar Tofan Costică: Vă explică domnul Silitră în ce constă acest proiect de hotărâre.  

2. Dl. Silitră Dănuț, consilier superior: Societățile comerciale aflate în insolvență, pentru care           

s-a declarat faliment prin hotărâre judecătorească și care s-au desființat sau au fost radiate, le 

scădem pe baza hotărârii judecătorești din evidența compartimentului taxe și impozite.  

3. Dl. consilier local Bejan Vasilache: Dar la Axinte nu am mai avut nimic de luat din banii de 

la clădire? 

4. Dl. Silitră Dănuț, consilier superior: Am fost pe listă și noi ca și creditori, dar am fost pe                      

locul 3. În fața noastră au fost A.N.A.F., cheltuielile cu lichidatorul. Nu a mai rămas nimic. La 

Asociația Micii Fermieri a fost o chestiune de neclaritate, în anul în care s-a desființat și nu au mai 

depus cererile la A.P.I.A. și s-a depus cererea de reziliere.  

5. Dl. viceprimar Tofan Costică: La dosar sunt anexate hotărârile judecătorești și adresa de la 

Registrul Comerțului. Dacă sunt întrebări? 

 Întrucât nu mai sunt întrebări, se trece la vot. Cu 10 voturi „pentru”, nici un vot „împotriva” 

şi nici o “abținere”, proiectul de hotărâre privind aprobarea scăderii din evidenţa                       

financiar-contabilă a creanţelor datorate de către debitorul persoană juridică S.C. AXINTE 

S.R.L., radiată din Registrul Comerţului, în temeiul prevederilor art. 266, alin. (4) din Legea                     

Nr. 207/2015 privind Codul de procedură fiscală, cu modificările și completările ulterioare, 

este aprobat.  

Întrucât nu mai sunt întrebări, se trece la vot. Cu 10 voturi „pentru”, nici un vot „împotriva” 

şi nici o “abținere”, proiectul de hotărâre privind aprobarea scăderii din evidenţa                      

financiar-contabilă a creanţelor datorate de către debitorul persoană juridică Asociația 

Crescătorilor de Animale MICII FERMIERI STĂNILEȘTI, radiată din Registrul 

Comerţului, în temeiul prevederilor art. 266, alin. (4) din Legea Nr. 207/2015 privind Codul 

de procedură fiscală, cu modificările și completările ulterioare, este aprobat.  

 Se trece la discutarea următorului punct înscris pe ordinea de zi a ședinței:  

5. Proiect de hotărâre privind desemnarea a 2 reprezentanţi ai Consiliului Local şi un 

reprezentant al primarului, care urmează să facă parte din Consiliul de Administraţie a 

Şcolii Gimnaziale Nr. 1  Stănileşti, judeţul Vaslui, în anul şcolar 2023 – 2024.  

 Se trece la discuții: 
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1. Dl. viceprimar Tofan Costică: În fiecare an, primim solicitarea din partea școlii pentru 

desemnarea reprezentanților. De obicei, o primeam mai devreme, când începea anul școlar. Anul 

acesta, a venit abia acum adresa. Pentru reprezentantul primarului în consiliul de administrație, 

domnul primar a menținut propunerea de anul trecut, pe domnul consilier Bejan Marius Marian. 

Vă rog să faceți propuneri pentru doi reprezentanți ai consiliului local.  

2. Dl. consilier local Sandu Costică: Propun pe domnul viceprimar Tofan Costică, pentru că a 

fost și anul trecut.  

3. Dl. consilier local Bejan Vasilache: Propun pe domnul Mitrofan Toader. Are doi nepoți, este 

aproape și de școală.  

4. Dl. consilier local Mitrofan Teodor: Nu mă duc, pentru că nu am timp. Propuneți pe cine a 

mai fost anul trecut.  

5. Dl. viceprimar Tofan Costică: Domnul Chirițoiu Andrei a fost anul trecut. Dar nu îl putem 

nominaliza, pentru că nu este prezent la ședință. Faceți altă propune.  

6. Dl. consilier local Mitrofan Teodor: Propun pe domnul consilier Chirițoiu Viorel. Este 

răzbătător.  

 Se supune la vot propunerea ca domnul viceprimar Tofan Costică să facă parte din 

Consiliul de Administraţie a Şcolii Gimnaziale Nr. 1  Stănileşti, judeţul Vaslui, în anul şcolar               

2023 – 2024, în calitate de reprezentant al consiliului local Stănilești. Cu 10 voturi „pentru”, nici 

un vot „împotriva” şi nici o “abținere”, propunerea este aprobată.  

 Se supune la vot propunerea ca domnul consilier local Chirițoiu Viorel să facă parte din 

Consiliul de Administraţie a Şcolii Gimnaziale Nr. 1  Stănileşti, judeţul Vaslui, în anul şcolar               

2023 – 2024, în calitate de reprezentant al consiliului local Stănilești. Cu 10 voturi „pentru”, nici 

un vot „împotriva” şi nici o “abținere”, propunerea este aprobată.  

 Se trece la discutarea următorului proiect înscris pe ordinea de zi a ședinței:  

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui act adițional la Contractul de 

concesiune a unor suprafețe de teren aflate în domeniul privat al comunei Stănilești, județul 

Vaslui, înregistrat cu Nr. 4371/06.05.2023, în temeiul prevederilor art. III, alin. 4. din 

contract. 

Domnul viceprimar Tofan Costică dă citire referatului și proiectului de hotărâre. Se trece 

la discuții: 

1. Dl. viceprimar Tofan Costică: După cum știți, am mai avut solicitări de acest gen. 

Concesionarii solicit prelungirea contractelro pe perioade mai îndelungate, deoarece intenționează 

să facă investiții. Contractul de concesiune este din anul 2021, plățile sunt la zi. Concesiunea etse 

pentru aproximativ 7 ha, dar sunt mai multe bucăți mai mici de teren. Dacă aveți întrebări?  

Întrucât nu mai sunt întrebări, se trece la vot. Cu 10 voturi „pentru”, nici un vot „împotriva” 

şi nici o “abținere”, proiectul de hotărâre privind aprobarea încheierii unui act adițional la 

Contractul de concesiune a unor suprafețe de teren aflate în domeniul privat al comunei 

Stănilești, județul Vaslui, înregistrat cu Nr. 4371/06.05.2023, în temeiul prevederilor art. III, 

alin. 4. din contract, este aprobat.  

Se trece la discutarea următorului proiect de hotărâre înscris pe ordinea de zi a ședinței: 
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7. Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării prin licitație publică a patru                                 

imobile – suprafețe de teren – aparținând domeniului privat al U.A.T. Comuna Stănilești, 

județul Vaslui. 

Domnul viceprimar Tofan Costică dă citire referatului și proiectului de hotărâre. Se trece 

la discuții: 

1. Dl. viceprimar Tofan Costică: Este vorba despre loturile de teren dezmembrate în ședința de 

consiliu local anterioară, terenurile de pe vale de la Pogănești, de lângă ferma lui Stan, lângă școală 

la vale. După cum știți, din această cauză s-a făcut dezmembrarea, pentru că avem multe solicitări 

de la fermieri care doresc să își construiască hale sau ferme acolo, iar pe de altă parte, trebuie 

neaparat să reușim să scoatem utilajele agricole mari din centrul satului. Încurcă și circulația și 

strică și drumurile, mai ale în campanie agricolă, vara și toamna. Și am primit și reclamații 

referitoare la acestă situație. Fermierii sunt interesați să facă împrejmuire și să construiască hale 

de depozitare, dar sunt investiții destul de mari și varianta cu concesionarea îi descurajează.  

2. Dl. consilier local Chirițoiu Viorel: Avem garanția căse construiește în aceste condiții? 

3. Dl. viceprimar Tofan Costică: Loturile se scot la licitație publică.  

4. Dl. consilier local Neculiță Relu: Sunt condiții acolo. Este drum de acces, current electric. Se 

poate contrui.  

5. Dl. viceprimar Tofan Costică: Situația este foarte grea cu utilajele agricole mari. Trebuie să 

reușim cumva să îi scoatem din centrul satului, pentru binele tuturor. Pe străzi rămâne mizerie 

mare, pământ, iar ei nu au pe unde circula. Pe vale este cea mai bună variantă. Întrebări?  

Întrucât nu mai sunt întrebări, se trece la vot. Cu 10 voturi „pentru”, nici un vot „împotriva” 

şi nici o “abținere”, proiectul de hotărâre privind aprobarea vânzării prin licitație publică a 

patru imobile – suprafețe de teren – aparținând domeniului privat al U.A.T. Comuna 

Stănilești, județul Vaslui, este aprobat.  

Se trece la discutarea următorului proiect de hotărâre înscris pe ordinea de zi a ședinței: 

8. Proiect de hotărâre privind aprobarea organizării reţelei unităţilor de învăţământ 

preuniversitar de stat şi structuri, de pe raza Unităţii Administrativ Teritoriale Stănileşti, 

care vor funcţiona în anul şcolar 2024 – 2025.  

Domnul viceprimar Tofan Costică dă citire referatului și proiectului de hotărâre. Se trece 

la discuții: 

1. Dl. viceprimar Tofan Costică: Hotărârea este aprobată anual. Am suplimentat ordinea de zi 

deoarece abia ieri am primit avizul conform de la I.S.J. Rețeaua va funcționa anul școlar viitor, în 

2024-2025, în aceeași formula ca în acest an, cu aceleași structuri. Nu vor exista modificări. Dacă 

sunt întrebări.  

Întrucât nu mai sunt întrebări, se trece la vot. Cu 10 voturi „pentru”, nici un vot „împotriva” 

şi nici o “abținere”, proiectul de hotărâre privind aprobarea organizării reţelei unităţilor de 

învăţământ preuniversitar de stat şi structuri, de pe raza Unităţii Administrativ Teritoriale 

Stănileşti, care vor funcţiona în anul şcolar 2024 – 2025, este aprobat.  
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 Fiind finalizate discutiile cu privire la problemele inscrise pe ordinea de zi a şedinţei 

ordinare a Consiliului Local al comunei Stanilesti, judeţul Vaslui, din data de 29.12.2023,  se 

declară şedinţa încheiată. 

Drept pentru care s-a incheiat prezentul Proces-Verbal. 

 

            PRESEDINTE DE SEDINTA,                                                                                                           

               CONSILIER LOCAL,              Secretar general al comunei Stănileşti, 

    TOFAN COSTICĂ                  BURCIOAGĂ MIHAELA  

 

 

 

  

 

 

 


